
Referat fra bestyrelsesmøde i ejerforeningen Klintegaarden,
den 27.06.2017 kl. 17.00-18.30 i fællesrummet.

Deltagere: 
Ove Nyrnberg, Peter C. Nielsen, Jens Friis Jensen, Søren Bjerring, Per Bygholm.

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden.   Udført

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 01.06.2017.  Godkendt. 

3. Projekt ”Facaderenovering samt nye vinduer og altandøre mod havnen”.
Den nedsatte arbejdsgruppe (Søren Bjerring og Peter C. Nielsen) kører til Nykøbing Falster i 
morgen for at mødes med kulturstyrelsen og præsentere detailopstalterne m.h.p. at få styrelsens 
accept af det fortsatte arbejde. Herudover vil de, i forhold til styrelsen, søge at fremme løsninger i 
relation til villaerne samt facaderne mod gården.

4. Udsigtstuen.
Arbejdsgruppen (Lisbeth Kristiansen og Søren Bjerring) er snart ved at være færdige med 
indretningen af rummet, så det lægger op til en hyggelig lounge- og vinterhavestemning, som 
besluttet på generalforsamlingen. 
Der mangler nu kun nogle nye lamper og plakater på væggene. Jens sørger for en ny elkedel. 
Rummets succes betyder at der er behov for en systematisk rengøring og tilsyn. Derfor efterlyser 
vi en eller to beboere, der vil stå for dette - i samarbejde med portneren. Der skal gøres rent en 
gang om ugen og rummet skal tilses jævnligt, så vinduer evt. kan blive lukket og radiatorer evt. 
skrues ned osv. 
Bestyrelsen tilbyder således en lille erkendtlighed for ca. 1 times arbejde om ugen.
Interesserede kan skrive til klintegaarden@gmail.com eller ringe til en fra bestyrelsen.

5. Muren ind mod Skovvejen 42.
Vores nabo har nu igangsat deres arbejde med at understøtte muren - som aftalt. 

6. Kloakvideo.
Der er behov for undersøgelse af kloakrør under den nordlige blok ud mod Skovvejen.
Men kommunen har lavet cykelsti hen over den brønd man skal ned i for at gøre det.
Til gengæld tilbyder kommunen at køre en ”fotovogn” ind i deres hovedledning og derfra sende et 
kamera ind under vores bygning.
Vi besluttede at igangsætte dette.

7. Økonomi og administration.
Råbalancen viser likvide beholdninger, pr. 22.06.2017: 4.065.229 kr.
Arbejdsgruppen vedr. varmeregnskab (Søren Bjerring og Peter C. Nielsen) har nu fået udarbejdet 
en kontrolmanual og når den er blevet analyseret vil vi tage et møde med ISTA. 

8. Næste møde i bestyrelsen.
Tirsdag, den 22.08.2017, kl. 17.00 i fællesrummet.

Referent: Ove Nyrnberg


